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Abstract (en)
[origin: US4703974A] The seat furniture is provided with a seat-plate backrest inclination-adjusting mechanism (6), a single-column supporting
device (2) and a supporting foot (1). The backrest is composed of a backrest bottom part (16) and a backrest top part (14), and when the backrest
inclination is fixed the backrest top part (14) can additionally be moved, counter to the pressure exerted by a restoring-spring arrangement (13), so
as to swing freely to the rear between a first and a second stop position of an adjusting-spring device (22).

Abstract (de)
Das Sitzmöbel ist mit einem Sitzplatten-Rückenlehnen-Neigungsverstellmechanismus (6), einer Einsäulen-Tragvorrichtung (2) und einem
Tragfuss (1) versehen. Die Rückenlehne ist aus einem Rückenlehnenunterteil (16) und einem Rückenlehnenoberteil (14) aufgebaut, wobei der
Rückenlehnenoberteil (14) bei festgelegter Rückenlehnenneigung zusätzlich entgegen dem Andruck einer Rückstellfederanordnung (13) zwischen
einer ersten und einer zweiten Anschlagstellung einer Stellfedervorrichtung (22) frei nach hinten pendelnd bewegbar ist.
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